

# BULLETIN/NEWSLETTER #3-2022/23

November 04 Novembre, 2022

## 22-23 Meets Calendar

Please find below the last update of 2022-23 meets calendar with the updates in red.

Please note that:

- Premier 3 for the West Region will be hosted by SSAC
- Premier 4 for the West Region will be hosted by Reds
- Premier 5 for the West Region will be hosted by NES

[https://drive.google.com/drive/u/0/folders/1EB0RmCN\\_r9ZPQc8UddsDrCM1BFtKvBl6](https://drive.google.com/drive/u/0/folders/1EB0RmCN_r9ZPQc8UddsDrCM1BFtKvBl6)

## SNB AGM Hosting document

SNB is inviting clubs to volunteer as a host for the 2023 AGM. We are proposing that the 2023 AGM is held on the weekend of 14-15 October.

More information is available in the attached document. We ask that clubs interested in hosting this event submit their application to [swimnb@nb.aibn.com](mailto:swimnb@nb.aibn.com) by November 14, 2022.

Also, as part of our efforts to improve the event, we are asking those who attended the 2022 AGM to complete the following survey:

[https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSf3Iy65GVk7cOW1z5i8AHeqd9ONa3L8hJzvGv-WqopZhp\\_mvA/viewform?usp=sf\\_link](https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSf3Iy65GVk7cOW1z5i8AHeqd9ONa3L8hJzvGv-WqopZhp_mvA/viewform?usp=sf_link)

We encourage you to share the link with all your members who attended the AGM in Bathurst.

Thank you in advance for your cooperation.

## SNB Provincial Coach Coordinators

We are excited to share the names of our team of provincial coaches who will coordinate and support the training, development, and competition activities of our programs for 2022-23 season.

- High Performance: Sarah Fellner
- NextGen: Mark Fellner
- Para Team: Brenna Rothfuss
- Devo Team: Eric Kenny

We remind you that Coordinating Coaches will work in collaboration with the swimmer's club coach and will not show favouritism towards swimmers from their own club.

Stay tuned for further details about our activities plan for this season!

## Calendrier des Rencontres de 2022-23

Vous trouverez ci-dessous la dernière mise à jour du calendrier des rencontres de cette saison avec les modifications en rouge.

À noter que :

- Premier 3 de la région Ouest sera organisé par SSAC
- Premier 4 de la région Ouest sera organisé par Reds
- Premier 5 de la région Ouest sera organisé par NES

## Accueillir AGA Natation NB - 2023

Natation NB invite les clubs membres à se porter volontaires pour accueillir l'AGA 2023. Nous proposons que l'AGA 2023 se tienne le week-end du 14-15 octobre.

Nous demandons les clubs intéressés par accueillir cet événement de soumettre leur application sur [swimnb@nb.aibn.com](mailto:swimnb@nb.aibn.com) avant le 14 novembre 2022.

Aussi, et dans le cadre d'améliorer le déroulement de cet événement, nous invitons ceux qui ont assisté à l'AGA de 2022 de répondre au questionnaire suivant :

[https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSf3Iy65GVk7cOW1z5i8AHeqd9ONa3L8hJzvGv-WqopZhp\\_mvA/viewform?usp=sf\\_link](https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSf3Iy65GVk7cOW1z5i8AHeqd9ONa3L8hJzvGv-WqopZhp_mvA/viewform?usp=sf_link)

Nous vous encourageons à partager le lien du questionnaire avec tous vos membres qui ont été présents à Bathurst. Merci d'avance pour votre collaboration.

## Entraîneurs provinciaux de NNB

Nous sommes ravis de partager les noms de notre belle équipe d'entraîneurs provinciaux qui va coordonner et soutenir les activités d'entraînement, de développement et de compétition de nos programmes pour la saison 2022-23

- Haute performance: Sarah Fellner
- NextGen: Mark Fellner
- Para: Brenna Rothfuss
- Devo Team: Éric Kenny

Nous rappelons que les entraîneurs coordonnateurs travailleront en collaboration avec l'entraîneur du club de chaque nageur et ne feront pas preuve de favoritisme envers les nageurs de leur propre club.

Plus d'information sur le plan d'activité de nos groupes sera publiée aussitôt que possible !

# BULLETIN/NEWSLETTER #3-2022/23

November 04 Novembre, 2022

## Go NB Grant

There are only 5 swim clubs that have received funding for the 21-22 and 22-23 fiscal year through Go NB. We encourage all clubs to contact their regional consultants for more information on this program which aims to develop physical literacy and reduce barriers to sport participation.

✚ Information on this program

[https://www2.gnb.ca/content/gnb/en/departments/thc/services/services\\_renderer.201310.Sport - Go\\_NB\\_\(Grant\).html](https://www2.gnb.ca/content/gnb/en/departments/thc/services/services_renderer.201310.Sport - Go_NB_(Grant).html)

✚ Regional Consultant Contact:

<https://www2.gnb.ca/content/dam/gnb/Departments/thc-tpc/pdf/Sport/CarteDesRegionsDirectionCA.pdf>

## November Masters Challenge

November Challenge is now posted on the Swimming Canada Masters Swimming page.

Swimming New Brunswick registered Masters Swimmers are invited to participate in November challenge by submitting how many days swam during that month. Monthly prizes will be awarded by draw. More information is available here:

<https://www.swimming.ca/en/masters/challenges/current-challenge/>

## New Swim NB email address

Our old address [swimnb@nb.aibn.com](mailto:swimnb@nb.aibn.com) will no longer be valid as of November 18, 2022. Please take note of our new address [info@swimnb.ca](mailto:info@swimnb.ca) on which you can reach us from now on. Please update your contact information.

## Second Annual Online Swimming Canada Auction

Swimming Canada is inviting all clubs to leverage the online auction's national megaphone to raise money on items submitted on behalf of their club. Swimming Canada is offering to pay out 50% of the total amount raised on the items put up for auction by participating clubs. There is no cost to join and Swimming Canada will manage all up front administration. Swimming Canada will also release a national marketing campaign which will include assets for use by participating clubs. More info available here:

[https://drive.google.com/drive/u/0/folders/1AM\\_jTsAFNqf5j5KAYNWuRUMsLX7WBHA4](https://drive.google.com/drive/u/0/folders/1AM_jTsAFNqf5j5KAYNWuRUMsLX7WBHA4)

## Programme de subvention Allez-y NB

Seulement 5 clubs de Natation auraient eu du financement pour l'année financière 21-22 et 22-23 dans le cadre du programme Allez-y NB. Nous invitons tous les Clubs à contacter leurs conseillers régionaux pour avoir plus d'informations sur ce programme qui vise le développement de la littératie physique et la réduction des obstacles à la participation sportive.

✚ Information sur ce programme :

[https://www2.gnb.ca/content/gnb/fr/ministeres/tpc/services/services\\_renderer.201310.Sport - Allez-y\\_NB\\_\(subvention\).html#serviceDescription](https://www2.gnb.ca/content/gnb/fr/ministeres/tpc/services/services_renderer.201310.Sport - Allez-y_NB_(subvention).html#serviceDescription)

✚ Contact du conseiller régional :

<https://www2.gnb.ca/content/dam/gnb/Departments/thc-tpc/pdf/Sport/CarteDesRegionsDirectionCA.pdf>

## Défi des maîtres de novembre

Le défi de novembre est maintenant affiché sur la page des maîtres-nageurs du site Web de Natation Canada.

Les maîtres-nageurs inscrits à Natation NB sont invités à participer au défi de novembre en soumettant le nombre de jours où vous avez nagé au cours de ce mois.

Prix mensuels attribués par tirage au sort.

Plus d'informations disponibles ici :

<https://www.swimming.ca/fr/maitres/defis/defi-actuel/>

## Nouvelle adresse électronique de Natation NB

Notre ancienne adresse [swimnb@nb.aibn.com](mailto:swimnb@nb.aibn.com) ne sera plus valable à partir du 18 novembre 2022. Merci de prendre note de notre nouvelle adresse [info@swimnb.ca](mailto:info@swimnb.ca) sur laquelle vous pouvez nous joindre dès à présent. Merci de mettre vos carnets d'adresses à jour.

## Deuxième vente aux enchères en ligne annuelle de Natation Canada

Natation Canada invite tous les clubs à utiliser le mégaphone national de l'enchère en ligne pour lever des fonds sur des articles soumis au nom de leur club. Natation Canada offre de payer 50 % du montant total recueilli sur les articles mis aux enchères par les clubs participants. Il n'y a aucun coût d'adhésion et Natation Canada gèrera toute l'administration initiale. Natation Canada lancera également une campagne de marketing nationale qui comprendra des actifs à utiliser par les clubs participants. Plus d'informations disponibles ici :

Thank you,

Sportivement,

Swim NB Team – Équipe Natation NB